
Zápis z jednání Akademického senátu TUL v Liberci ze dne 3.10.2006

Př ítomni: Doc. Šedlbauer, p. Bernátek, dr. Císařová, Ing. Bajzík, Ing. Peterka, Ing. arch. Šaml, p. 
Zacpal, Doc. Prášil, Doc. Křemenáková, Ing. Holubová, Ing. Dědková, p. Dvořáček, Mgr. Skála 

Omluveni: Ing. Ehlerová, Doc. Plíva, Doc. Lenfeld, Dr. Suchomel

Hosté: Prof. Konopa, Ing. Stach, Prof. Kraft, Prof. Maryška, Dr. Královcová, dr. Kočárková, Ing. 
Kollmerová, Ing. Kračmar

Program:
1. Změny vnitřních FMMIS
2. Aktualizace Dlouhodobého záměru TUL
3. Různé

Senát si minutou ticha připomenul památku člena AS TUL p. Plešingera.  

Ad 1.  Komentáře Ing. Kollmerové – diskutována byla procedura zrušení kateder a zřízení ústavů na 
FMMIS,  poté Doc. Prášil připomněl jistý nesoulad v charakteristice fakulty a v použití některých 
pojmů. Z diskuse vyplynulo, že fakultní ústavy jsou dnes již běžnou skutečností a to i  na VŠ v ČR. 
Předseda AS navrhl zjednodušení statutu ve smyslu novely zákona o VŠ, která umožňuje omezit počet 
příloh – v předloženém statutu se jedná o přílohy 2,3,4,6,8,9, které lze ve statutu fakult zrušit s 
odvolávkou na  úřední desku fakulty. 

Usnesení: AS TUL schvaluje předložený statut FMMIS s tím, že budou vypuštěny přílohy 2,3,4,6,8,9 
a budou zapracované formální připomínky přednesené na jednání AS, AS TUL dále stanoví  účinnost 
statutu FMMIS od 1.1. 2007. 
Hlasování: 12 pro, 0 proti, 1 se zdržel.
Usnesení bylo schváleno.

Ad 2. Doc. Prášil za organizační výbor navrhl konkretizovat některé formulace. Prof. Kraft vysvětlil 
strukturu aktualizace a její vazbu na základní dokument. Rektor zdůvodnil formulace, které svou 
stručností a návazností na další projekty mohly vést k mylnému výkladu  jednalo se například o tvůrčí 
volno habilitantům. Na str 9. bylo upřesněna kapitola „Urbanistický rozvoj“ – nevyhovující laboratoře 
budou strženy a vybudovány budou nové laboratoře.
Další dotazy se týkaly rozvoje a inovace studijních programů. Od roku 2007 by mělo fungovat 
hodnocení kvality pedagogického procesu studenty v IS STAG. Negativním výsledkům chce rektor 
čelit iniciativou fakult, které musí zatraktivnit své studijní programy. Cestou ke zlepšení je také 
zapojení studentů do odborných aktivit fakult a těsnější vazby na výzkumné aktivity jednotlivých 
pracovišť. 
Na dotaz, kdy se zlepší výkon HW prvků pro STAG tak, aby připojení bylo komfortnější, rektor 
odpověděl, že kvalita tohoto systému je  pro vedení TUL prioritou a že se v rozpočtu počítá 
s posílením potřebného HW.
Další důležité téma se týkalo mobility studentů. Fakulty stále nečerpají všechny dostupné prostředky 
na odborné zahraniční stáže studentů. Doc. Šedlbauer upozornil na fakt, že je studenty třeba  motivovat 
a také najít způsob jak pomoci s administrativou. Doc. Prášil popsal problémy s CEPUSem a navrhl, 
aby tuto aktivitu převzala TUL. O konkrétním způsobu motivací doktorandů na FMMIS informovala 
dr.Císařová.

Usnesení: AS TUL schvaluje předloženou aktualizaci Dlouhodobého záměru TUL
Hlasování: 13 pro, 0 proti, 0 se zdržel.
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Usnesení bylo schváleno.

Dodatek – rektor informoval o záměrech TUL čerpat z připravovaných programů EU 

Na otázku jak bude TUL garantovat postavení a budoucnost svých zaměstnanců rektor odpověděl, že o 
to se musí  starat fakulty.

Ad 3. Různé
Jednací řád vědecké rady Ústavu zdravotnických studií TUL 
Organizační výbor AS  navrhl změnu ve formulaci článku 2 odstavec b a odstavec c, kde je třeba 
nahradit slovo „projednává“ slovem „schvaluje“, aby text vyhověl zákonu o VŠ.
Usnesení: AS schvaluje předložený Jednací řád vědecké rady Ústavu zdravotnických studií TUL 
s navrženou úpravou.
Hlasování: 13 pro, 0 proti, 0 se zdržel.
Usnesení bylo schváleno.
     

1. Pivní slavnosti Gambrinus – Gaudeamus igitur  AS v diskusi doporučil nepřijímat v 
budoucnu záštitu nad podobnými akcemi.

2. Studentská komora byla pověřena připravit návrh delegáta do studentské komory Rady 
vysokých škol. 

3. Na FS budou doplňovací volby do AS TUL, delegátkou ve volební komisi za AS TUL 
je Ing. Holubová.

4. Do konce prosince bude na FP a FT testováno hodnocení kvality pedagogického 
procesu v IS STAG.

5. Rektor a kvestor informovali senát o problému výměny oken v budově H – kvestor 
popsal důvody pro výběr firmy SKANSKA, která měla garantovat termíny, bohužel 
nedodržela závazky a v současnosti je řešení velmi problematické. Možné je 
odstoupení od smlouvy, kterou SKANSKA nedodržela.  Tak by TUL přišla 
pravděpodobně o investiční dotace, proto TUL žádá alespoň finanční kompenzaci za 
nedodržení smluvních podmínek a velkou komplikaci provozu v prostoru budovy H.

Termín dalšího jednání:  14.11.2007

Liberec 3.10. 2006

Zapsala: Klára Císařová

Doc. Ing. Josef Šedlbauer, Ph.D.
předseda AS TUL


